
 
 

Onderwerp:  Jaarrekening 2014 

Commissie:  Bijzondere commissie Jaarrekening 2014 

Datum:  16-06-2015 

Woordvoerder: Marcel Oosterveer 

 
Voorzitter, 
 
Dank aan de ambtelijke organisatie en het college voor het opstellen van de Jaarrekening 2014. 

Speciale dank gaat uit naar onze accountant. 

De jaarrekening is een document waar je moeilijk niet mee kan instemmen, immers geeft het aan of 

het college binnen de kaders en normen heeft gewerkt. Dat is het geval. De VVD zal daarom ook 

instemmen met de jaarrekening. 

Natuurlijk zijn er altijd opmerkingen te maken bij de totstandkoming van de resultaten. De VVD heeft 

daarom wel een aantal opmerkingen die direct op de jaarrekening van toepassing zijn en oproepen tot 

verbeteringen. 

Het politieke deel, de bestemming van het resultaat is wat ons betreft daarom ook beter om los te 

trekken van de jaarrekening. Een apart voorstel hoe het resultaat moet worden bestemd zou daarom 

ook pas ná vaststelling plaats moeten vinden. 

De opmerkingen van de VVD op deze jaarrekening: 

Overhead 

De wethouder heeft aangegeven om binnenkort te komen met een voorstel om tot een realistischere 

afweging te komen over doorberekening overhead. In relatie tot overhead heeft de VVD een 

vraagteken bij de inhuur derden, zoals deze in de jaarrekening wordt verwerkt (borging kennis, niet 

tegen inhuur). 

De VVD heeft motie M1 achter de hand, omdat wij van de wethouder willen vernemen of er een betere 

systematiek kan komen om alle inhuur derden als begrotingspost op te nemen (inclusief de posten in 

projecten). 

Interne rekenrente  

De VVD is van mening dat we terug naar een rekenrente moeten. Geen tweedeling, maar een 

eenduidige methodiek waarbij we loslaten dat verliesgevende projecten met een lagere rente worden 

belast. Hiervoor hebben we motie M2 ingediend. 

OZB 

We hebben al in de commissie uitgesproken dat de OZB realistisch in de boeken moet komen, en niet 

opzettelijk in een lager bedrag dat feitelijk wordt binnengehaald en zo in de boeken komt. Zorg dat je 

goed begroot op het daadwerkelijke bedrag, of nog liever: geef het overschot aan OZB-inkomsten weer 

terug aan onze inwoners. 

Muziekgebouw 

De VVD is van mening dat het financieel risico (hoe je hem ook waardeert) vertaald dient te worden. 

Wij zien een groot financieel risico en wij zijn van mening dat het risico in het weerstandsvermogen 

moet worden opgenomen. De VVD zal een schorsing aanvragen nadat de wethouders ons nogmaals 

duidelijk hebben aangegeven hoe zij dat risico zien. 

Dank u wel, voorzitter. 


